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MAANDBLAD VOOR BECKUM EN 
BECKUMER VERENIGINGEN 
EXPLOITATIE STICHTING DRUK VOOR BECKUM 

Verschijnt 10x per jaar en wordt gratis in Beckum huis aan huis verspreid. 

Andere belangstellenden (bijv. geen formele binding met Beckum) 
kunnen een postabonnement nemen op BBB à € 20 per jaar. Info/opgave 

via Ria Jannink: 074-3676430; @. r.jannink1@kpnplanet.nl. 
BBB-digitaal: www.beckumbeterbekeken.nl (foto’s in kleur!). 
De uitgave van BBB is mede mogelijk DANKZIJ DE ADVERTEERDERS EN 

VRIJWILLIGE BIJDRAGEN VAN DE LEZERS op nummer; 
NL73 RBRB 0958 3943 18 t.n.v. ‘Stichting Druk v. Beckum’; o.v.v. 
’Vrijwillige bijdrage BBB’. 
 

REDACTIETEAM en de BLADMAKERS 
Teksten-coördinatie-layout Jan Ottink & Marscha Kleinsman 

Kopie-druk   Jan Busscher & Leo van het Bolscher 
Verzending & distributie Ria Jannink & BBB afwerkploeg 
Advertenties - coördinatie Marscha Kleinsman-Pot 

Eindredactie   Jan Ottink 
 

TELEFOONNUMMERS en E-MAILS REDACTIELEDEN 
Info teksten/kopij adres  074-3676435; @. janottink@home.nl  
Info - organisatie  074-3676430; @. 
r.jannink1@kpnplanet.nl 

Opmaak/info advertenties @. advertenties@beckumbeterbekeken.nl 
Vragen over verzending  Ria Jannink; 074-3676430 
Telefoon BBB-kamer  074-3676100 
 

ADVERTENTIES 
Eenmalig zwart-wit: ‘BBB-tje’ (korte tekst advertentie) = € 2,50 
1/4 pag. (47mm)=   € 15,00 

1/2 pag. (97mm)=   € 25,00 

1/1 pag. (196mm)= € 40,00 
Advertenties algemeen zie: www.beckumbeterbekeken.nl/adverteerders. 
 

BBB VERSCHIJNT IN 2025 OP; 
22 jan, 26 feb, 26 mrt, 23 apr, 21 mei, 25 jun, 17 sep, 22 okt, 27 nov, 18 dec. 
Inleveren kopij uiterlijk een week vóór de uitgave! 
 

8 DEC. is uiterste inleverdatum kopij volgende BBB! 

mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
http://www.beckumbeterbekeken.nl/
mailto:janottink@home.nl
mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
mailto:advertenties@beckumbeterbekeken.nl
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Jaargang    Nummer 

46…………….……………………………….9 

Laatste-Week-Nieuws 
De kennismaking met de zoutfabriek van Nobian Hengelo is in deze 
BBB aan de orde. Maandelijks wordt het wel en wee van Nobian 
gepubliceerd, met name omdat momenteel volop zaken spelen vwb. 
zoutconcessies, aanleg leidingen en mogelijke nieuwe zoutwinning-
locaties in de Beckumer omgeving. Het positieve overleg tussen het 
Nobian management en de BBB redactie betekent dat vanaf nu en de 
komende twee jaar Nobian ons over allerhande lopende zaken 
maandelijks gaat inlichten. Goede adequate voorlichting van het bedrijf 
aan Beckum én redelijke vergoeding voor BBB, dus win-win situatie! 

 

• TVO1 handbal boekte haar 4e zege en stoomt op in het 
klassement, tewijl TVO2 zondagvoetbal ook in de winning mood 
is; 3x werd achtereen gewonnen en de bovenste plaatsen 
komen dichterbij! 

• Dat kan niet gezegd worden van TVO 1, dat in de bekende 
hoek zit waar de klappen vallen. Aanhoudend blessureleed en 
schorsingen en zijn daar vooral debet aan. Zondag jl. was 
Luctor te sterk. Moedig verweer, maar per saldo met lege 
handen (3-0) huiswaarts. 

• De OVBO  had een boeiende lezing in de Oeler school en…. 
Jazeker Sinterlaas ontving in het Proggiehoes Beckumer 
kinderen met aanhang. Het was er gezellig en de baard van 
Sinterklaas was wel een hẻèl bijzondere baard!!! 

 

 
 

WAT STAAT ER IN BBB????  LEES HET EN JE WEET HET… 
 
DE VOLGENDE BBB VERSCHIJNT WOENSDAG 18 DECEMBER! 
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Wat U Leest In Deze November BBB 

• Ontwikkeling zoutwinning Nobian 
• Hubertus viering in kerk 
• Terugblik 10 jaar voorzitter TVO voetbal John Frongink 
• Op Stap, nieuwe prins carnaval Beckumer Ossens 
• Levensles van Gerry 
• Nobian zouthuisje 
• Pitamientjes - Huiswerk-begeleiding 
• Bad Bentheim wandeling 
• Bloemenpotje - Zonnebloem activiteit 
• Luk akkefietjes HekselmesienHarry 
• Beckums Kwartier opgericht - Soosmiddag 
• Muiters met Kerstmiddag Halfweg 
• Oliebollen actie 30 december 
• Ondertussen; Dorpsraad Beckum 
• Zwarte Doffer tentoonstelling 
• Datumbank – Vieringen kerk 
• Beckum toen en nu 
• Voortgang nieuwe zoutleiding 
• Nieuwjaarsreceptie Proggiehoes 
• Beckum’s allerlei  
• Deze maand… in één volzin… 

 

“een dag sal iemand jouw so stijf druk dat ik al 
jou gebreekte stukkies weer vas an mekaar sal plak” 

stukkie koeterwaals; kant noch wal… 
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Ontwikkelingen rondom zoutwinning Nobian 

Door: Maureen Soering-Bekke, Omgevingsmanager Twente bij Nobian 
 

Dit is mijn eerste vaste bijdrage in Beckum Beter Bekeken. Mijn doel is om in 
elke editie een update te geven over Nobian’s plannen en activiteiten in en 
rondom Beckum. In mijn rol als omgevingsmanager ben ik onder andere het 
eerste aanspreekpunt voor bewoners en bedrijven in de omgeving. Ik haal 
belangen, ideeën en suggesties op en verbindt deze aan zowel bestaande als 
nieuwe zoutwinprojecten. Tegelijkertijd bewaak ik de randvoorwaarden 
waaraan een project moet voldoen binnen de omgeving.  
 

Aanleg leidingnetwerk voor toekomstig zoutwingebied in Haaksbergen 
Op dit moment ben ik veelvuldig betrokken bij de bouw van het toekomstige 
zoutwingebied in Haaksbergen. Daarvoor is Nobian gestart met de aanleg van 
een nieuw leidingnetwerk tussen het bestaande pompstation Ganzebos-West 
en het nieuwe pompstation op bedrijventerrein Stepelerveld in Haaksbergen. 
  
Het kan zijn dat u ons al in uw woonomgeving gezien heeft. Zo hebben we 
diverse werkzaamheden uitgevoerd bij het pompstation Ganzebos-West aan 
de Eetgerinksweg en heeft Nobian in samenwerking met de aannemer een 
wegboring gemaakt onder de Wolfkaterweg in Beckum. Daarbij zijn drie grote 
mantelbuizen onder de weg gelegd. Daarnaast heeft de aannemer de 
(voornamelijk) agrarische percelen vrijgemaakt en ingericht voor de aanleg van 
de leidingen van het transporttracé. Ook is een start gemaakt met het leggen 
van de eerste, blauwe leidingbuizen, die u wellicht op een vrachtwagen voorbij 
heeft zien komen.  
 
Op dinsdag 14 januari 2025 organiseren we een informatiebijeenkomst om de 
omgeving bij te praten over de werkzaamheden voor het zoutwingebied 
Haaksbergen. Nadere details over exacte locatie en tijd volgen binnenkort. 
 

Aanvraag beperkte uitbreiding bestaand zoutwingebied Twenthe-Rijn 
Ganzebos   
Zoals u mogelijk al heeft kunnen vernemen, onderzoekt Nobian de 
mogelijkheid om het bestaande zoutwingebied Twenthe-Rijn Ganzebos 
beperkt uit te breiden. Nobian heeft daarom een concessie aangevraagd bij het 
ministerie van Klimaat en Groene Groei (KGG) voor het gebied Twenthe-Rijn 
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Boekelerveld in de gemeenten Enschede en Hengelo (zie kaart). Hiermee zet 
Nobian een eerste stap in het gebiedsproces voor de ontwikkeling van een 
beperkt aanvullend zoutwingebied bij Boekelerveld. De reden voor deze stap 
is dat de ontwikkeling van het nieuwe zoutwingebied bij Haaksbergen langer 
duurt dan voorzien. Uit voorzorg zijn we daarom aan het kijken naar een extra 
zoutwingebied als aanvulling op de toekomstige zoutwinning in Haaksbergen. 
Mogelijke winning bij Twenthe-Rijn Boekelerveld zal goed aansluiten op de 
bestaande zoutwinning en infrastructuur van Nobian bij Hengelo en Enschede.  
 

 
 

Wat is een concessie? 
Een concessie is een vergunning waarmee het ministerie een partij het 
alleenrecht geeft om een bepaalde activiteit uit te voeren in een gebied. Als 
het ministerie van KGG de concessie toekent, mag Nobian daar nog geen zout 
winnen. Hiervoor moet eerst een standaard vergunningstraject worden 
doorlopen, zoals het opstellen van een winningsplan en het aanvragen van een 
omgevingsvergunning.  
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Wat betekent dit voor de bewoners in het gebied? 
 
Op dit moment verandert er niets. Het ministerie van KGG heeft de aanvraag 
van de concessie door Nobian voor het gebied Twenthe-Rijn Boekelerveld op 
8 november 2024 aangekondigd in de Staatscourant:  
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2024-36855.pdf.  
Dit betekent dat 13 weken lang andere mogelijke geïnteresseerde partijen de 
gelegenheid krijgen om een aanvraag in te dienen voor een vergelijkbare 
vergunning. Na die periode beoordeelt het ministerie met welke aanvraag ze 
de procedure voortzetten. De provincie Overijssel (en via de provincie de 
gemeenten Enschede en Hengelo en het waterschap), Staatstoezicht op de 
Mijnen (SodM), TNO en de Mijnraad worden om advies gevraagd. Op basis van 
de adviezen neemt het ministerie een besluit.  
 

Als het ministerie besluit om de concessie toe te kennen, dan gaat Nobian de 
omgeving verder informeren over onze voorgenomen plannen in het gebied. 
Naar verwachting volgt het besluit van het ministerie in de zomer van 2025. 
 

Vragen of opmerkingen? 
Maureen Soering-Bekke, omgevingsmanager 
E-mail: maureen.soering@nobian.com 
Tel.: 06 – 41 57 82 83 

 

     
Blasiuskerk Beckum goed gevuld bij de Hubertusviering, ook met honden… 

(info Facebook/Beckum.nl) 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2024-36855.pdf
mailto:maureen.soering@nobian.com
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terugblik op 10 jaar TVO voorzitterschap  
van John Frongink 
 
Een ander tijdperk breekt aan voor de 

ex-voorzitter van TVO voetbal. Zo 
gaat dat in een leven. Na langjarige 
verdiensten voor je club of vereniging 

wordt het tijd voor een opvolger. Zo 
ook bij TVO, waar John Frongink de 
scepter in september neerlegde en 

Mike de Ruiter de nieuwe 
voetbalvoorzitter werd. Naspeuringen 
van de BBB redactie leerden, dat 

John een 7-tal jaren geleden al eens 
uitgebreid in beeld was bij de 
befaamde rubriek Twintig Voorzetten.  

De man uit Saasveld, inmiddels gesetteld in Stepelo, waar hij aan de 
Brandweg woont met zijn vrouw en 3 kinderen en verweven is met TVO 

voetbal. 
Een nieuw huis werd daar gebouwd en sinds vorig jaar wonen ze daar (40 
meter achter hun vorige woning). Genietend van de weidsheid van de Stepeler 

Es en dus tot volle tevredenheid. mogen we gevoeglijk aannemen… 
John Frongink werd 10 jaar geleden voorzitter van de TVO jeugdafdeling en 
na 4 jaar ‘promoveerde’ hij naar het grote TVO voetbal voorzitterschap. Na 

enige aarzeling werd hij (aangemoedigd door toenmalig preses Alfons Harink) 
officieel voorzitter! 
Een terugblik op die periode is dus zeker op zijn plaats na 10 jaar 

voorzitterschap. Nu dus niet in de traditionele Twintig Voorzetten, maar we 
noemen het ‘de Mens Achter…’. 
Toch ook een mooie benaming van dit korte interview. 

We kennen John als een no-nonsens persoon; geen grootspraak, met beide 
benen op de grond en representatief voor onze voetbalclub.  We leggen hem 
enkele vragen voor met hoogte- (en dieptepunten) voor zover die in zijn 

beleving aan de orde waren. 
 
Is het fijn wonen in Stepelo…. 
Het is zeker fijn wonen in Stepelo, een prachtige omgeving met gezellige en 
prettige mensen. We wonen nu ruim 31 jaar aan de Brandweg waar we het 

erg naar onze zin hebben. In 2021 hebben we het kavel net achter ons huis 
gekocht waar we een nieuwe woning hebben gebouwd. Veel ruimte en 
vrijheid met een prachtig vergezicht over de Stepeler es. 
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Heb je ook huisdieren en zo ja welke? 
In de loop der jaren hebben we verschillende dieren gehad, koeien, schapen, 
paarden, kippen en vogels. Maar op dit moment hebben we alleen een paar 

schapen (van Roy Morsink). Binnenkort gaan we een schuurtje bouwen voor 
wat kippen en een ruimte voor 1 of 2 koeien, dit vind ik toch de mooiste 

dieren. 
        
Vrouw en kinderen ook actief bij TVO? 
Simone is al jaren actief hockeyster bij Bully in Oldenzaal maar is onlangs ook 
lid geworden van de badminton vereniging in Beckum waar ze met de andere 
dames veel plezier aan beleeft. Aafke is net als haar moeder bezeten van de 

Hockey, zij speelt bij Haakey dames 1 in Haaksbergen dus helaas sportief 
gezien niet actief bij TVO, maar wel lid van de carnavalsvereniging. 
Hein maakt zich verdienstelijk TVO3 en is daarnaast actief in het bestuur van 

de Pinksterfeesten. Harmen is speler van TVO1 en sinds dit jaar de nieuwe 
penningmeester bij TVO voetbal. 
 

Welke sport beoefen je nu nog? 
Ik speel al jaren met veel plezier zaalvoetbal op de dinsdagavond met een erg 
gezellige groep. En dit seizoen heb ik mij aangemeld bij de 45+ voetbal, elke 

zondagmorgen een balletje trappen en gezellig nazitten, een aanrader voor 
iedereen die actief wil blijven. 
 

Wat waren hoogtepunten tijdens je voorzitterschap? 
In de afgelopen 10 jaar is er toch aardig wat gebeurd bij TVO voetbal. 

• Allereerst het kampioenschap van TVO 1 naar de 3e klasse in het eerste jaar 
als voorzitter, een prachtig jaar waar alles op z'n plek viel. 
• De samenwerking met Hoeve vooruit, niet iedereen was positief over een  

samenwerking, maar achteraf gezien wel een goede keuze, in het begin eerst 
samen met een paar teams en later in 2023 de fusie tussen TVO en Hoeve 
vooruit onder de nieuwe naam ZWO23. 

• De aanleg van het hybrideveld -na wat opstart problemen (hard en nat 
veld)- ziet het er nu prachtig uit; de vijver deels gedempt, nieuw hekwerk en 
nieuwe bestrating. 

• Complete renovatie van het hoofdveld, nieuwe grasmat met automatische 
besproeiing, de gehele bestrating vervangen en een nieuw hekwerk met  
nieuwe rails voor de reclameborden. 

 
We hebben een prachtig sportcomplex met dank aan alle medebestuurders en 
vrijwilligers! 

 
Vergaderen, overleggen/communiceren horen bij die functie… 
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Jazeker, als voorzitter is het wel belangrijk om ervoor te zorgen dat de neuzen 
dezelfde kant opstaan en dat iedereen weet wat er van hem verwacht wordt. 
 

De taken bij de kantinecommissie; zijn die thans allemaal bezet? 
Volgens mij zijn op dit moment alle diensten bezet, wel zijn we nu samen met 

de handbal en volleybal bezig met een vrijwilligers schema waarbij alle 
vrijwilligersdiensten evenredig worden verdeeld. 
TVO 1 in 4e klasse; ruim handhaven is thans het credo… 
Ja, als iedereen fit is/blijft moet dat lukken.  
 

Zijn/komen er mutaties in de leiders/trainersstaf van TVO? 
Wat mij betreft mogen allen nog wel een jaartje doorgaan maar dit is een taak 
voor het nieuwe bestuur en de TC. 
 

Woningbouw Beckum cq. MFA zijn de lopende speerpunten voor Beckum… 
Ja, erg belangrijk voor de sport en leefbaarheid van Beckum, gas erop. 
“Tot slot wil ik graag iedereen bedanken waarmee ik de afgelopen 10 jaar heb 

samengewerkt.”                                                                         Jan Ottink                                                                           

 
 

 
Juist…zo zit het in elkaar…. 
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…EEN LEVENSLES… 
 
Een levensles die ik graag wil meegeven is:  
Op zaterdag 26 oktober waren we aanwezig op de inspiratie dag rondom 
sterven en uitvaart in de Franciscuskerk in Hengelo. We hadden daar de 
prijsvraag: “Een levensles die ik graag wil meegeven is: .. 
We kregen vele mooie en waardevolle reacties, velen in het belang van 
het leven dankbaarheid. Veel mensen schreven iets over het bewust 

ervaren van elke dag, hoe kort het leven ook kan zijn, en het waarderen 
van de kleine momenten. Sommigen hebben ook geschreven over 

vriendelijkheid en zorg voor anderen als belangrijke levenslessen, zoals 
anderen behandelen zoals je zelf behandeld wilt worden, luisteren 
zonder te oordelen, en een extra stap zetten voor wie het nodig heeft. 

Daarnaast waren er aanmoedigingen om je dromen en doelen na te 
streven zonder uitstel, je talenten in te zetten, en een bijdrage te leveren 

aan de samenleving om je leven te verrijken. Ook het belang van familie 
en vrienden werd meerdere keren genoemd, net als trouw blijven aan je 
eigen kracht, geloof en respect hebben voor je medemens en natuur. 

Er werd zelfs een poëtische gedachte gedeeld:  
“Fluit als je fluiten wil, schreeuw als je schreeuwen wil,  

lach als je lachen wil. Stel niet uit. Straks is het stil….. 
Het was een mooie dag!   

Gerry Leferink 

 

in memoriam 
In november werd bekend, dat Marinus Scholten na een welbesteed 

leven is overleden op 80 jarige leeftijd. 
Marinus was getrouwd met de veel te vroeg gestorven Jo Scholten-ter Avest 
en later levenspartner van Ria ten Dam-Hofstede. Samen kwamen ze te 

wonen in Eibergen en hebben vele tochtjes op de solex gemaakt.  
                         Hij had koperslagen als grote hobby.  

De familie wordt veel sterkte toegewenst. 
 



   

 

Beckum Beter Bekeken, jaargang 46, nummer 8 2024 
Pagina 12 

 

 

 



   

 

Beckum Beter Bekeken, jaargang 46, nummer 9 2024 
Pagina 13 

 

PITAMIENTJES… de jeugd aan het woord 

 
Bij mij is Jacky Kamphuis aangeschoven, eerst is ze verbaasd over het 

gezellige kantoor. “Zit jij hier? 
Ik ben hier nog nooit geweest!” 
Na een glaasje ranja gehaald 
te hebben, schuift Jacky 
gezellig naast mij zodat ze wel 
mee kan kijken op mijn laptop 
met wat ik typ.  
Want Jacky zit al in groep 3 en 
kan al heel goed lezen en 
schrijven. Het verschil tussen 
de ij, y en ei ziet ze al wel maar 
is ook nog wel een beetje 
lastig om zelf te weten. Dat 
geeft helemaal niet hoor, dat 
mag je nog allemaal leren de 
komende jaren. 
Jacky is 5 jaar oud, bijna 6 
want in januari is ze jarig. 
Jacky woont samen met papa, 
mama en Xavi. Xavi is haar 
kleine broertje en hij is 2 jaar 
oud. Er zijn geen huisdieren bij 
Jacky maar soms komt er een 
logeerhond, een herdershond 
en zij heet Isa.  

 
Wat vind je van groep 3? Jacky vindt groep 3 leuk. Het leren van een 
nieuwe letter vindt ze leuk, vandaag leren we de w. Op dezelfde dag 
leren ze de letter lezen maar ook schrijven. En met rekenen leren ze 
getallen splitsen. Splitsen houdt in dat als je een 5 hebt, je deze kan 
delen in 3 en 2. En ze leert de getallen in de goede volgorde op de 
getallenlijn zetten. Jacky laat vol trots haar rekenschrift zien en als ze 
dan verder bladert, weet ze nu al dat ze over een aantal weken leert 
klokkijken. Wat is het toch een feest als je dingen mag leren! 
Vanaf de herfstvakantie mogen de kinderen uit groep 3 op de 
chromebook, dat is echt het leukste nu!  
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Thuis doet ze heel verschillende dingen. Nu kijk ik ‘s avonds het 
Sinterklaasjournaal, dat gisteravond weer begonnen is op het moment 
van dit interview. Pieter Baas zit aan het roer en draait zo ineens naar 
rechts. Dus of Sinterklaas nog wel in Nederland komt, dat is wel de 
vraag? Hopelijk krijgt ze een boek van De zoete zusjes.  
Als ze uit school komt, doet ze verschillende dingen. Met loombandjes 
armbandjes en kettingen maken, samen met een vriendinnetje en 
vriendjes wat lekkers eten. Ook zit ze op handbal en zwemles. Samen 
met Teun in de auto naar de zwemles, ze zijn nog niet zo lang bezig dus 
A is nog niet gehaald. Maar dat komt vanzelf.  
 
Wat was het even gezellig, Jacky! Snel nog een foto maken op het 
klimrek en lekker weer naar de klas. 
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…Bloemenpotje… 
 

Hallo allemaal, 
November is ook alweer bijna voorbij en dan begint de gezellige december 
maand weer..... 
Op 1 december begint de advent en ik heb vanaf nu volop advent kransen 
liggen die u kunt kopen. 
Vanaf zaterdag 7 december heb ik weer volop 
kerstbakjes te koop zoals u van mij gewend bent. 
Tevens kunt u ze natuurlijk ook bij mij bestellen 
mocht u iets specifieks zoeken/willen hebben. 
Vanaf maandag 9 december kunt u een kerst 
workshop bij mij komen doen (evt. i.c.m. een high 
tea of lunch), maar boek snel want VOL = VOL. 
Tevens kunt u mij vinden op de kerstmarkt in 
Diepenheim (zondag 8 dec), kerstmarkt in Delden 
(zaterdag 14 dec), kerstmarkt Losser (zondag 15 dec) en natuurlijk op de 
kerstmarkt in Beckum (woensdag 18 dec).  
Het wordt dus een gezellige december maand en ik hoop u te mogen 
ontvangen bij 1 van de kerstmarkten of natuurlijk aan de Deldenerdijk 73 in 
Beckum (maar nu vanuit mijn gezellige pipowagen en niet meer vanuit de 
aanhanger). 
Alvast hele fijne feestdagen en een goed en gezond 2025! 
                                                                                  
Ilse Pot, het Bloemenpotje 06-52140334 

 
 

Activiteit van de Zonnebloem 
Het is weer zover, ook dit jaar weer een bezoek 
aan een tuincentrum voor leuke kerstideeën/ inkopen.  
Dit keer gaan we naar Borghuis op 3 december, 
Vertrek: 10:00 uur 
U wordt opgehaald en weer thuis gebracht. 
Geef u snel op bij: Anjo Hendriks:    06 57 01 82 86 
                                Truus Kamphuis: 06 10 30 49 73 
                                Marian Jannink: 06 57 72 27 70  
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…LUK AKKEFIETJES… 
 
Het is toch nig slech offeloop’n met Aalmoes’nAntoon. Want hee 
kon’t nig an, dat konne nig. Vrooger wasse begon as learling-
doodgreaver en mog met de schuppe ne meter deep gream en de 
veurman-doodgreaver mogt ofmaak’n. Later har Anton ’t 
alleenrech op’t karkhof met ’t gream en hee mog ’n heel’n karkhof 
ok oonderhool’n. Wark zat zo’j zeng, geregeld wön d’r ene 
begream’n, mangs wa twee of dree in de wekke. En doarnoast 
wasse ok veurwarker bie de vereniging; Tot Veilig Oonderkom’n, 
ok wal TVO neumt. Dee waar’n teumig ‘met het welzijn van de ons 
ontvallende medemens en noabers’. Zo stond ’t in de reeglemẻènt. 
En de wẻèns’n van de leed’n mos’n noagekommen worren… Ok 
veur ne mooij’n grafsteen gaam’n ze geane good advies. (Dat döt 
mie tuskedüür deenk’n an ne mooie komische sprökke op’n 
grafsteen: löp ne keal oawer’n karkhof, zötte ne apat’n grafsteen 
met de leuze d’rop;”wat kiek ie toch nor mie, ik har ok leever met 
oe met loop’n”..) 
 
Afijn, dat gung joar’n good, mer ‘n soep wön dunne. Wat zeg ik; 
merakels dunner. De traddietsie van begream wön stukse bie betje 
oawernom’n deur kremear’n. ‘Deur de piepe’ wod’t dat oneerbiedig 
ok wa neumd. Ok veur Aalmoes’nAnton was ’t een hard gelag. 
Joar’n harre zich offebeuld op’t karkhof, zich nog ne nieje grote 
batse koch en noe steet dee batse teumig te verroestern in de 
looze. dat dötte. Zak oe ma zeng, wa’k ma vertel’n wol… Hee kon’t 
nig verkrop’n, dat ’t karkhof bienoa gin klaant’n mear kreeg. Anton 
hef ziene functie bie TVO (Tot Veilig Oonderkom’n) ok oppe 
geem’n. Hee mos in de ziektewet, las van jicht, reuma in de haane, 
stram in de butte en had’ ok in kop nig mear good zit’n. Hee hef 
bie’n psiegiater loop’n en zich oawer loat’n haal’n. Bie dat 
krematorium was ne meddewarker ok de piepe oet egoan (Joa, 
hoo kom ie d’r op, zonne woardspölling in dit verhaal…). Mer Anton 
kreeg dat baantje, ok al deur ziene eardere verdeensen op ’t 
karkhof.  
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Noe warkt  de Aalmoese veur halve daang op ’t krematorium um 
nig met dee schuppe ’n graf te gream, mer ’t heele boet’ngebied 
glad te hool’n. En as’t drok is in de noagroove rümte,motte help’n 
met breudjes smear’n en koffie roondbreng. Bie geval motte ok ne 
totas in de kök’n helpen met’ ofwaske, dat motte. Kiek, noe is 
Anton nig te greuts um de haan oet de mouw’n te stek’n. Mer dat 
vrieje leam op’n karkhof, in’ natuur, woar de vöggelkes fluit’n, de 
weend deur de oale beume  soezen en in de wiet’n ’t vekear oawer 
de stroate jakker’n, dat mis’n hee wal. ‘Mer ie könt ok nig aln’s 
heb’n’, dat har den psiegiater um wa duftig inne prẻènt…. 
Po wisse joa, doar kö’j kloar van op an, dat kö’j… 
 

HekselmesienHarry 
 
 

officieel opgericht 
Op maandag 28 oktober is de Stichting 
Beckums Kwartier officieel opgericht bij 
notaris Lenderink te Haaksbergen.  
 

Een mooi en belangrijk moment voor het MFA-project. Deze officiële stap 
maakt het mogelijk om andere zaken in gang te zetten, zoals een registratie bij 
de Kamer van Koophandel en het openen van een bankrekening. Dit is nodig 
voor bijvoorbeeld het aanvragen van allerlei subsidies, gemeentelijk, 
provinciaal, nationaal en zelfs Europees. Hier zijn we dan ook volop mee aan de 
gang.  
 
Een andere belangrijke ontwikkeling van de laatste weken is dat BCT 
Architecten, Ingenieurs Adviseurs is aangesloten om het project te gaan leiden 
vanuit Stichting Beckums Kwartier. Zij hebben ruime ervaring met soortgelijke 
projecten in (Twentse) dorpen en beschikken bovendien over veel expertise in 
eigen huis. Ze werken momenteel aan het projectplan dat de ‘houvast’ is voor 
alle volgende fasen van het project. Daarnaast zullen een slag maken om de 
bouwkosten in iets meer detail te berekenen en te onderbouwen. Op deze 
manier wordt het project stap voor stap concreter voor alle betrokken partijen.  
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De Muiters organiseren 
Kerstmiddag bij Café Halfweg 

 
Traditiegetrouw gaat de jeugd naar Hengelo 
of (de laatste jaren) Enschede tijdens 
Kerstmiddag om daar ‘hutje mutje’ samen te 
proosten op de Kerstdagen. Regelmatig 
hoorden we van het uitgaanspubliek dat al 
iets meer ervaring heeft dat ze het eigenlijk veel te druk vinden en dus 
hebben de Muiters dit jaar bedacht om Kerstmiddag bij Café Halfweg te 
organiseren.  
Dus waar de jongste stappers wellicht dit jaar ook weer met de bus naar 
Hengelo gaan hebben we bij Halfweg ook een enorm gezellige middag op de 
planning voor jong en oud! Geen voorverkoop en duur entree zoals in de stad 
maar gewoon gratis! Dus ook wanneer je even met de buurmannen, de oude 
vriendinnengroep die je al hebt sinds groep drie van basisschool de Bleek of je 
gezin even borreltje wilt doen ben je van harte welkom bij Halfweg dit jaar 
tijdens de Kerstmiddag. We beginnen al op tijd, om 12:00 en we verwachten 
om 20:00 de deur te sluiten om zelf een kerstborrel te gaan drinken met elkaar.  
Ondanks de gratis entree en laagdrempeligheid hebben we een hartstikke leuk 
programma samengesteld. Aangezien de Muiters de bar van de cafébaas 
overnemen springt de cafébaas zelf achter de platenspelers om de muziek te 
verzorgen. Het gaat van hot naar her! Eighties, nineties, Kersthits en guilty 
pleasures . ‘We passen de muziekstijl aan, 
aan het publiek op de dansvloer’ 
aldus de DJ. Aan het einde van de 
middag hebben we niemand minder 
dan Justin Tonnema op het podium 
die het feest compleet maakt met 
zijn meezing hits! Dus wees welkom 
op Kerstmiddag bij Café Halfweg 
om met de gezelligste mensen 
van het dorp een toost te 
brengen op de 
kerstdagen.  
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DE TVO OLIEBOLLENACTIE KOMT ER WEER AAN! 
 

In aller vroegte gaat de bakploeg op deze dag weer voor u aan de slag 

om de allerlekkerste oliebollen van Beckum en omstreken te bakken!        

De oliebollen worden zoals gewoonlijk bij u thuis bezorgd 

tussen 9.00 en 16:00 uur!           

 

In de komende maand komen de kinderen weer thuis bij u langs om 

uw bestelling op te nemen. 

U heeft dit jaar de keuze tussen online bestellen via een QR code 

óf via https://www.beckum.nl/tvo-omni/bestelformulier-tvo-

oliebollenactie-2024/ 

Uiteraard kunt u uw bestelling ook nog gewoon handmatig doorgeven. 

Betaling geschiedt alleen contant (en bij voorkeur gepast) 

bij ontvangst van de oliebollen.  
 

De opbrengst      komt zoals altijd weer geheel ten goede aan onze 

sportvereniging. Wij hebben er weer zin aan!        

 

Heerlijke groet, TVO Oliebollenteam 

 

 

 
…Tijd voor een fat bike voor senioren??.. 

https://www.beckum.nl/tvo-omni/bestelformulier-tvo-oliebollenactie-2024/
https://www.beckum.nl/tvo-omni/bestelformulier-tvo-oliebollenactie-2024/
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ONDERTUSSEN IN BECKUM …  

 
 
 

 

WOLFKATERWEG-OOST 

(B) ‘DE PAARDENWEI’ 

 

Woningaantallen per 

categorie: 

Sociale huur (rug-aan-rug) 8 

Rijwoning 25 

Rijwoning levensloopbest. 7 

Twee onder één kap 6 

Vrijstaand 1  

Totaal 47 woningen 

 

 

                                              

 

Nu: verkavelingsschets is gereed / opgave opvang 

hemelwater  

Straks: streven naar besluitvorming over 

grondexploitatie in de gemeenteraad in het 1e 

kwartaal van 2025  

Daarna: start ruimtelijke procedures  

 

  

 

DE OUDE SMEDERIJ (D) 

Woningaantallen per categorie: 

Appartement 6 

Totaal 6 woningen 

 

Nu: vergunning is verleend en (ver)bouw is gestart.  

 



   

 

Beckum Beter Bekeken, jaargang 46, nummer 8 2024 
Pagina 22 

 

SCHAPENWEI (F)  

Woningaantallen per 

categorie: 

Rijwoning starters 10 

Rijwoning 

levensloopbest. 4 

Totaal 14 woningen 

 

Nu: verkavelingsschets 

gereed 

Straks: naar verwachting 

eind november in eigendom van ontwikkelaar 

Daarna: start ruimtelijke procedures 

 

ERVE LONINK  

Woningaantallen per categorie: 

Boerderijwoning 17 

Totaal 17 woningen 

 

Nu: gesprekken Stichting Twickel en 

huidige pachter over toekomst 

pachter  

Straks: start ruimtelijke procedures 

 

 

WOLFKATERWEG WEST (A) 

Gemeente Hengelo heeft dit jaar het particuliere deel van dit perceel 

aangekocht. Het andere deel is in eigendom van Stichting Twickel. Voorlopig 

vindt hier (nog) geen concrete ontwikkeling plaats in afwachting van de 

ontwikkelingen op de overige locaties. 

 

HEILIGE BLASIUS KERK  

De onderhandelingen met het bisdom over 

een mogelijke verkoop van de kerk in 

Beckum zijn in volle gang. Het bisdom is 

overtuigd dat met dit plan de kerk voor 

Beckum behouden blijft. Deel van het plan 

is om in de pastorie appartementen te 

realiseren.   
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GEMEENTERAAD HENGELO BIJGEPRAAT OVER ONTWIKKELINGEN IN 

BECKUM 

De gemeenteraad is weer volledig op de hoogte van de vorderingen op het 

gebied van de 

woningbouw, de MFA 

en de herbestemming 

van de kerk. Heel fijn 

dat we nog altijd op de 

steun en betrokkenheid 

van alle partijen in de 

gemeenteraad kunnen 

rekenen!  

 

 

 

NOBIAN VRAAGT EEN CONCESSIE AAN VOOR EEN BEPERKTE 

UITBREIDING VAN HET BESTAANDE ZOUTWINGEBIED TWENTHE-RIJN 

GANZEBOS 

De dorpsraad is door de omgevingsmanager van Nobian Maureen Soering-

Bekke uitgebreid bijgepraat over de ontwikkelingen rondom de zoutwinning 

in- en om Beckum. Ze vertelde dat Nobian toestemming vraagt aan het 

ministerie van Klimaat en Groene Groei (KGG) om het zoutwingebied Twenthe-

Rijn Ganzebos uit te breiden. Dit extra gebied bij Twenthe-Rijn Boekelerveld 

ligt in de gemeenten Enschede en Hengelo. De uitbreiding is nodig omdat de 

ontwikkeling van het zoutwingebied bij Haaksbergen langer duurt dan 

verwacht. De aanvraag is de eerste stap in het proces. Als de concessie wordt 

goedgekeurd mag Nobian alleen het gebied verkennen, maar nog geen zout 

winnen.  

Hiervoor moeten nog verschillende vergunningen en plannen worden 

goedgekeurd, met veel aandacht voor veiligheid en monitoring. De 

verwachting is dat het besluit van het ministerie in de zomer van 2025 komt.  

 

Mocht je vragen hebben over de zoutwinning? Maureen Soering-Bekke is voor 

alle inwoners van Beckum en omgeving bereikbaar via 

maureen.soering@nobian.com en/of 06-41578283.  

 

 

 

 

mailto:maureen.soering@nobian.com
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…Datumbank… 
 

27-11 19-21 uur Oelerschool Herhalingscursus Reanimatie en AED 

04-12 * 't Proggiehoes Wat de pot schaft 

13-12  ’t Proggiehoes Vrouw Actief: December feestavond 

17-12 14:30 uur  Ouderensoos 

18-12 17-22 uur Wapen v Beckum Kerstmarkt Beckum en bbq 

19-12 * 't Proggiehoes Wat de pot schaft 

21-12   Oud papier 

21-12 20:00 uur Blasius Kerk Kerst in het Oosten 2024 

22-12 20:00 uur Blasius Kerk Kerst in het Oosten 2024 

30-12   Oliebollenactie TVO 

2025    

01-01 15:30-18 't Proggiehoes Nieuwjaarsreceptie DBB & ZFB 

07-01   Ouderensoos 

09-01 * 't Proggiehoes Wat de pot schaft 

12-01 12-18 uur ’t Proggiehoes Postduivententoonstelling 

17-01  Wapen v Beckum CV Beckummer Ossens: Feestavond 
en Prins bekendmaking 

18-01   Oud papier 

22-01 * 't Proggiehoes Wat de pot schaft 

28-01  ’t Proggiehoes Vrouw Actief: Wijkagent Arjan Prins 

01-02  Wapen v Beckum Midwinterfeesten Editie 2025 

22-02  ’t Proggiehoes Open dagen St. Historisch Archief 
Beckum 

23-02  ’t Proggiehoes Open dagen St. Historisch Archief 
Beckum 

 
*Wat de pot schaft. Alle bijeenkomsten  om 16.00 uur en vanaf 17.30 uur 
gaan we samen eten. Kosten bedragen € 7,50 inclusief consumptie.  
Geen vervoer? Geen probleem. U wordt opgehaald en weer thuisgebracht. 
Telefoon 06-22174665 

 

Wijzigingen en/of aanvullingen kunt u doorgeven aan r.jannink1@kpnplanet.nl 
Beckum.nl ván en vóór Beckum. 
De website van en voor Beckum.nl kent een actuele dorpsagenda. Daarvoor is 
echter wel informatie van de diverse verenigingen en instanties, personen 
nodig. De informatie wordt ook meegenomen in de agenda van BBB. 

mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
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VAKANTIES BASISSCHOOL DE BLEEK 
schooljaar 2024-2025 
23-12 – 03-01 2025  Kerstvakantie 
17-02 – 21-02 2025 Voorjaarsvakantie 
18-04 – 05-05 2025 Meivakantie  

* Let op: deze vakantie start met goede vrijdag en  
eindigt met bevrijdingsdag. (= verplichte vrije dag). 

29-05 & 30-05 2025 Hemelvaart weekend 
 09-06 2025  2e pinksterdag 
14-07 – 22-08 2025 Zomervakantie 
 
 

KERKELIJKE VIERINGEN BECKUM  
 

Di 3 december | 9.00 uur | Eucharistieviering, pastoor Jansen 
Di 17 december | 9.00 uur | WoCo, werkgroep 
Di 7 januari | 9.00 uur | Eucharistieviering, pastoor Jansen 

Di 21 januari | 9.00 uur | WoCo, werkgroep 
Di 28 januari | 9.00 uur | WoCo pastor Zoet 
 

 
 
 

BECKUM… toen en nu… 

 
Een foto uit de oude doos. Afscheid van Jan en Dinie Rouwenhorst 

bij toneelvereniging 'Levenslust'. Jaartal 1949 
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…TOCH WEER OVER TWICKEL… 
 

‘Regentesk Twickel’ noemde een Tubantia journalist in zijn column de 
handelswijze van dat landgoed. En dat had onmiskenbaar zijn redenen. Die 
column had als afsluiting de fijnzinnige regels;’ de rentmeester communiceert 
alleen via What’sApp als hij op een gevoelige penibele kwestie moet reageren’. 
En die kwesties zijn er onmiskenbaar. Getuige ook de recente controverse over 
het meningsverschil van de beste locatie voor toekomstige woningbouw in 
Delden. Waar Twickel - een tijd geleden alweer - een balletje opgooide dat 
beroering wekte bij de gemeente én de voetbalclub Rood Zwart. Het contract 
met de voetbalclub zou over enkele jaren moeten worden herzien. De grond 
van de Scheetheuvel sportterreinen was in de ogen van Twickel het best 
geschikt voor die woningbouw in de toekomst. Na de nodige commotie en 
stevig weerwoord van Rood Zwart, leek de nodige toenadering op handen te 
zijn… Twickel zou het eens nader bezien, een volgende vergadering met B&W 
van Hof van Twente stond op de rol. Maar zoals gezegd; navraag bij de 
rentmeester, wanneer dan dat verhelderende gesprek nu daadwerkelijk een 
keer gaat plaatsvinden, blijft in de mist hangen! Oorzaak: What’sApp niet 
waar?  
Een oudere kwestie ligt ook al jaren op de tekentafel. Camping Westerholt 
weet u nog? Opruimen die zaak, we gaan daar een lux recreatie-bungalowpark 
realiseren, was het credo van Twickel. Na veel gedoe om alle vaste 
kampeerders het veld te laten ruimen, werden er veel voorbereidingen 
getroffen (jaren 2019-2023). Maar vooreerst staan er nog geen luxe bungalows 
op het park. Trouwens, er zit ook hier een addertje onder het gras. 
In januari 2024 werd vermeld, dat de Hof van Twente gemeenteraad nog geen 
definitief bestemminsplan voor het nieuwe Westerholt verstrekt, zolang de 
kwestie Rood Zwart niet tot aller tevredenheid is opgelost!! Alles overziende; 
kun je dat een patstelling noemen? 
In ieder geval veel wijsheid en vasthoudendheid bij alle betrokkenen om die 
regenteske rol van Twickel te doorbreken! Misschien gaan er wel meer 
rentmeesters (met smoel!) over het Twickelbeleid. ’t Is maar een suggestie… 
Afrondend; in Beckum hebben we ook veel van doen met Twickel. Er spelen 
veel zaken, die qua communicatie geen schoonheid verdienen. Het instituut 
Twickel acht zich echter onkwetsbaar. Maar geduld is hierbij een schone 
zaak!!!                                                                                                                                                                                                 
Knitto 
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SOOSMIDDAG 
Dinsdag 17 december 2024 is er weer een middag van de Soos. 

Dit wordt een gezellig middag met muziek. 
Aanvang 14.30 uur in 't Proggiehoes. 

 

Het Bestuur 
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…Voortgang nieuwe zoutleiding in beeld… 

 
Nobian is onlangs gestart met de aanleg van een ondergrondse leiding 
die het pompstation Ganzebos-West bij Beckum verbindt met het 
nieuwe pompstation Stepelerveld in Haaksbergen.  
 
Het project is onderdeel van de verdere ontwikkeling van Nobian’s zoutwin-
infrastructuur in de regio. 

 
Beelden van voorbereiding toekomstig zouttransport langs Beckum, oktober 
2024 (info-tekst+ foto’s Beckum.nl-Facebook) 
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‘BECKUM’S ALLERLEI’ in het nieuws! 
 

• Joop Plasmeijer, de Beckumer kunstenaar, die naast de basisschool 
woont met Marijke, stond breed geportretteerd in TC Tubantia. Als 
(kunst)schilder ‘van het detail’ en verzamelaar van nostalgisch 
speelgoed. Mooie reportage van deze bescheiden plaatsgenoot! 
 

• ‘Wat de pot schaft’ is een bloeiende, populaire activiteit in Beckum. En 
krijgt landelijke bekendheid. Voor de talkshow van Eva zijn ook al 
opnames gemaakt van deze ‘gezamenlijk zelf koken en eten event’ voor 
die bekende habbekrats (7,50 incl. een consumptie!), Gemiddeld zo’n 25 
tot 30 personen schuiven aan in het Proggiehoes. En de vrijwilligers 
zetten tweewekelijks hun beste beentje voor!! Deze of komende week zal 
de TV reportage bij Eva Jinek worden uitgezonden, Dat wordt pas pal voor 
die uitzending besloten ivm. de actualiteit! 
 

• Automaatje zoekt chauffeurs! Bent u graag onderweg en wilt u iets 
betekenen voor anderen? Automaatje is op zoek naar vrijwillige 
chauffeurs! Als chauffeur helpt u minder mobiele buurtgenoten om op 
een eenvoudige en sociale manier op hun bestemming te komen, zoals 
een bezoek aan de dokter, de supermarkt of vrienden. U bepaalt zelf 
hoeveel ritten u wilt rijden en wanneer u beschikbaar bent. Uiteraard 
tegen een schappelijke vergoeding. Heeft u een rijbewijs, een auto, en 
een beetje tijd? Dan is dit de perfecte kans om iets moois te doen voor 
uw medemens. Samen maken we onze buurt bereikbaar voor iedereen! 
Meld u aan en rijdt mee. Voor meer informatie Louis Nibbelink 
0613761375 

 
• Hubertusviering in de Beckumer kerk werd 3 november druk bezocht, 

de traditie voor jachtliefhebbers. Een symbolische viering met 
voorganger, honden, koren, blazers, teksten in dialect etc. en bij het 
Wapen gezellig samenzijn nadien. De honden hadden het een beetje 
koud, maar werden zelfs gezegend, dat dan ook wel weer… 
 

• De eerste nachtvorst was te bespeuren. In Winterswijk werd zelfs 
(even/kort) geschaatst op een speciaal geprepareerde baan. Maar ijs 
op de Hagmolenbeek ‘was nog een brug te ver’… 
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• Ver voor Kerstmis werden al enkele trainers ontslagen.  
Met als meest opvallende Eric ten Hag, die anoniem terugkeerde en bij 
Heracles Almelo al op de tribune zat.  Big money in die kringen in een 
omgekeerde wereld. Ga maar na; volgens de geleerden moest Ten Hag 
opstappen bij Manchester United wegens slechte prestaties…   

 

• Kort dan even het muziekprogramma de Beste Zangers van 
Nederland. Nogal opgehemeld door een categorie emotie kijkers, 
maar het is slechts een doorsnee groepje van aardig zingende 
deelnemers. Soms de moeite waard, soms middenmaat dat dankzij 
een aardige background orkest een voldoende haalt. Grootste 
ergernis? Die getrainde, kleffe emoties onderling en te lange 
tussengesprekken met Jan Smit. Kritiek op deze stelling? Dat mag…. 

 

• Johan Derksen- Rene vd.Gijp-Wilfried Genee, merkwaardig trio. Vaak 
grof, onbenullig, simpele ziel met gierende lach en druktemaker/ 
opjutter. Ach ja, scoort gemakkelijk en nou loopt die Derksen ook nog 
(even) boos weg.. Een bedachte ruzie of komt ie toch gewoon terug??? 
Ja natuurlijk, dreigen met intrekking van ‘vet geld’ ruimt alle 
meningsverschillen op! 

 

• Ook nog te melden; dat vermeende bericht op facebook; ‘vandalisme 
in dug-out  naast TVO veld’ was voorbarig. ‘Want de stoeltjes zaten al 
los/waren versleten’, zei een TVO woordvoerder naderhand. 
 

• En tenslotte; 21 - 22 december wordt weer een Kerstconcert in het 
Oosten uitgevoerd in de Beckumer kerk. Komt dat zien! 

 

• Dan nog de uitsmijter!!!  Een krachtpatser, die Dora 169 van de 

familie Meijer-Beckum uit Hengelo! Afgelopen week bereikte 
deze indrukwekkende Stonewall dochter de magische grens van 
100.000 kg. melk. De bijna 11-jarige Dora 169 heeft 9 lactaties en 
2.786 dagen nodig gehad om deze mijlpaal te bereiken.…  
                                                                                                                 Knitto 
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                    Wat de pot schaft… binnenkort op tv bij Eva??? 

 
…DEZE MAAND….. in één volzin…. 

 

Je kunt je opwinden over het amateuristisch geklungel van het 

reserveteam van Oranje tegen Bosnië H. en de afbrokkelende regie van 
Koeman maar daar gaan we niet over, net zo min als we een mening 

moeten hebben over NSC (uitgedund van 20 naar 3!) wat niet wegneemt 
dat Sinterklaas met zijn veegpieten over de besneeuwde daken moest 
glibberen, hetgeen onverlet laat dat sinds zondag de lente-temperaturen 

het weer beheersen, ja ook in Beckum waar in de kerk op 21 en 22 
december Kerst in het Oosten wordt opgevoerd! 
 
 
Maar vooreerst; OP 18 DECEMBER VERSCHIJNEN WE WEER!!!  
 
 


